



### 夢想・飛行

你曾經夢想過會飛嗎?是時候抓緊你夢中的翅膀與我們一起遨

遊天際!來自西班牙的阿加尼丹斯舞蹈團(Aracaladanza)將帶來親子舞劇《達文西的奇想》,以充滿歡樂的舞作去啟發小孩子的創意思維。靈感源自達文西的驚世發明及畫作,五位舞者將以精湛舞蹈,配合專業燈光設計、原創音樂、高像真度投影和別緻道具展現創意與藝術,帶來無局限的感官世界!



## **Daring Wings**

Who has never dreamed about flying? Well, grab your pair of wings and get ready to touch the sky with us! *Flights* is a contemporary dance show produced by Spanish company Aracaladanza to spark the senses of young children and their families.

Inspired by the amazing legacy of Leonardo da Vinci, the piece challenges us to wonder at humans' quest to conquer the skies. Emotionally driven, bewitching, comic and astonishingly inventive, *Flights* will take us on a funning ride where everything is possible, as long as we, kids and grownups, never stop dreaming!

參考連結 Link: www.ccm.gov.mo/Event.aspx/Detail/9680

# 員工優惠/ Special Offer

《達文西的奇想》Flights						
演出日期 Date	24.08.2019(六   Sat ) 19:30					
	25.08.2019(日   Sat)15:00					
推廣碼 Promo code	ccm20					
票務 Ticketing	www.macauticket.com/ticketweb/ProgramInfo.aspx?proCode=P-002729					
票價   Price	成人 Adult			12 歲或以下兒童 / 全日制學生		
				Child aged under 12 / Full time student		
MOP	<del>\$180</del>	<del>\$140</del>	<del>\$100</del>	<del>\$180</del>	<del>\$140</del>	<del>\$100</del>
	\$153	\$119	\$85	\$90	\$70	\$50



票務 Ticketing



#### 如何使用推廣碼/ How to use the Promo Code:

- \*1.) 網上購票:挑選門票後,按下「添加到購物車」,系統會帶您到「購物車」頁面,請在「折扣」選項中點擊「推廣碼」,即可輸入代碼。2.)門市購票:親臨廣星門市,並出示有效推廣碼,即可享受優惠。
- \*1.) Online Ticketing: After selecting the tickets, add to the order list and enter the promo code above the discount column to receive the special offer. 2.) Ticket in-store: To enjoy the special offer, Promo code must be presented when purchasing the tickets at Kong Seng Outlet.

### 條款及細則/ Terms & Conditions:

- \*以上優惠只適用於與澳門文化中心合作之企業員工購買《達文西的奇想》門票之用。
- \*澳門文化中心保留對以上優惠的最後決定權
- \*This discount scheme is valid for personnel of corporates partnered with Macao Cultural Centre, at purchasing the ticket for "Flights".
- \*All matters and dispute will be subject to the final decision of Macao Cultural Centre.

